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Abstract (en)
[origin: CA2910850A1] The invention relates to a method for characterising a target product, comprising the following steps: forming a bank of
spectral data comprising samples, having measured characteristics and spectra; performing a spectral analysis of the target product and comparing
the spectrum obtained with the spectral data in the data bank; identifying the "near neighbour" points of the target product; and performing a
topological calculation of the characteristic of the target product as a function of the corresponding characteristics of the near neighbour points,
based on a weighting linked to the inverse of the distance between the target product and the near neighbour points.

Abstract (fr)
Procédé de caractérisation d'un produit cible comprenant les étapes suivantes: constitution d'une banque de données spectrales comprenant
des échantillons, leurs spectres et leurs caractéristiques mesurées, analyse spectrale du produit cible et comparaison du spectre obtenu avec les
données spectrales de la banque de données, identification des points "proches voisins" du produit cible et calcul par topologie de la caractéristique
du produit cible en fonction des caractéristiques correspondantes des points proches voisins, basé sur une pondération liée à l'inverse de la distance
entre le produit cible et les points proches voisins.
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